

- 83-87 (16) 基于产学研合作的机电类大学生创新实践能力培养体系的探索与实践  
李春玲  
Exploration on the Innovation Practice Ability Training System of Mechatronic Engineering Students Based on University Industry Cooperation  
Li Chunling
- 88-94 (17) 产教融合背景下地方高校创新性应用型人才培养的探索  
宋建 刘丽霞 曾强成  
Exploration on the Cultivation of Innovative Applied Talents in Local Universities under the Background of Industry-Education Integration  
Song Jian Liu Lixia Zeng Qiangcheng
- 95-101 (18) 对国家级非遗扬州金银细工技艺的现状与发展对策的思考  
高雨晴  
Thoughts on The Current Situation and Development Countermeasures of Yangzhou' Gold and Silver Craftsmanship National-level Intangible Cultural Heritage  
Gao Yuqing

#### 本刊合作

- 102 (19) 《产教融合研究》征稿启事 (202001 版)  
Contributions Invited for Integration of Industry and Education (202001)
- 103 (20) 《产教融合研究》征订启事  
Subscription Notice for Integration of Industry and Education

#### 产教融合研究

Integration of Industry and Education

ISSN 2664-5327 eISSN 2664-5335 DOI:10.6938/IIE

2019 年 3 月创刊 双月刊 Founded in March 2019, A Bimonthly

Editor-in-chief 主编 王爱清 Wang Aiqing

Published by 出版 开元出版有限公司 Creative Publishing Co., Limited

Address 地址 中国香港新界屯门青翠径 9 号多宝大厦 4 层

4/F, Dorboa Building, Tuem Mum, N.T., Hong Kong, China

Telephone 电话 +852-95688358 +86-18565685800

Website 网址 <http://iie.hk>

E-mail 电子信箱 [ssci@ssci.cc](mailto:ssci@ssci.cc) [szgmtgs@126.com](mailto:szgmtgs@126.com)